
SPREJEM PRVOŠOLCEV V ŠOLSKO SKUPNOST OŠ GORICA 

V začetku prazničnega meseca decembra so naši prvošolci postali člani šolske skupnosti OŠ 

Gorica. Ob tej priložnosti smo jim pripravili kratek program ter manjše darilo. K sodelovanju 

smo povabili četrtošolce, ki so skupaj z razredničarkami ga. Barbaro Trebižan in ga. Renato 

Stopar pripravili zanimive točke. S prijaznim nagovorom sta prvošolce pozdravila tudi g. 

ravnatelj Ivan Planinc in predsednik šolske skupnosti Kristjan Amon. 

Izrečene misli namenjenih prvošolcem bi lahko strnili v željo, da se bodo marljivo in vztrajno 

učili, da bodo s svojim znanjem in pridnostjo bogatili našo skupnost, da bodo dosegali 

zastavljene cilje in z dosežki razveseljevali sebe, svoje starše in učitelje, ki jih poučujejo. Da 

bodo njihovi rezultati »odmevali od gora« in ponesli dobro ime naše šole daleč naokoli. V 

želji, da bi postali veliki prijatelji, jih bodo na tej poti bodrili in spodbujali tudi starejši učenci 

in učitelji. 

Vse generacije osnovnošolskih otrok, ki so v prvi razred stopile pred šolskim letom 1989/90, 

so bile sprejete v pionirsko organizacijo, imenovano Titovi pionirji. To je bil svečan dan. Na 

šolah je bila takrat velika proslava, pionirji so dobili rdečo rutico, modro kapo z rdečo zvezdo 

in pionirsko izkaznico. 

Danes tega ni več, saj tudi stare države Jugoslavije ni več. Na njenem nekdanjem ozemlju je 

nastalo več samostojnih držav, med drugimi tudi naša država Slovenija. Toda osnovne šole so 

ostale in z njimi tudi prvošolčki, ki se vsako leto znova prvič podajajo v veliko šolo, da bi se 

tam pridno učili. Tudi pionirske organizacije ni več, namesto njih so se izoblikovale šolske 

skupnosti, v katerih so predsedniki vseh oddelčnih skupnosti na šoli in njihovi namestniki.  

Šolska skupnost predstavlja celoto manjših skupnosti. Naloga šolske skupnosti OŠ Gorica je 

ustvariti prijetno, vzpodbudno in sproščeno delovno okolje ter inovativno, ustvarjalno in 

podjetno skupnost učencev in učiteljev. Da bomo oboji radi prihajali vsak dan v šolo, učenci 

po znanje, učitelji pa po izpolnitev svojih pričakovanj po napredku in znanju, ki ga delimo z 

učenci. A najpomembnejše so prijateljske vezi, ki se tkejo med nami. S sprejemom 

prvošolčkov smo si na široko odprli pot, pot prijateljstva. 

                                                                   

Velenje, december 2010                                                                            Andreja Šifer, prof. 



 

 

  

 


